

朝陽科技大學 097學年度第1學期教學大綱
Special Topics of Risk Management and Insurance 風險管理與保險專題

當期課號	7066	Course Number	7066
授課教師	卓俊雄	Instructor	CHO,CHUN HSIUNG
中文課名	風險管理與保險專題	Course Name	Special Topics of Risk Management and Insurance
開課單位	保險金融管理系碩士班一A	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	3	Credits	3
課程目標	1. 使學生瞭解風險管理的重要性及如何運用在保險上 2. 強化專業議題之思考與分析能力 3. 培養主動分析與研究之學習態度 4. 宏觀視野	Objectives	1. Enabling students to understand importance of risk management and how to apply it in insurance. 2. Enhancing thinking and analysis ability on professional issues. 3. Fostering learning attitudes of active analysis and research. 4. Broad visions.
教材		Teaching Materials	
成績評量方式	考試	Grading	EXAM
教師網頁	-		
教學內容	近年來保險事業發展迅速，保險學術水準亦日提昇。因此本課程講授內容以理論與實務並重。並分別就保險全面作總合與各論之研究。除廣泛取材於國內外有關保險學術之著作外，更引用我國現行有關保險法令加以驗證。期使學生能獲得實用之知識。	Syllabus	As the insurance business of recent years is rapidly developed, the level of academic research on insurance is also upgraded. In our teaching program, our teaching courses emphasize simultaneously both theory and practices. Besides, our study on this field includes an overall conclusion and individual subject analysis. Except having adopted of domestic insurance academic works, we introduce our current insurance law to prove our study, and it is our expectation to let our students can get practical knowledge from the class.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。